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Příloha č. 1 
 
Zápisu z 17. zasedání Zastupitelstva obce Stračov dne 14. srpna 2012   
 
Prezenční listina 
 
 

Jméno a příjmení 
člena zastupitelstva obce: 

 
Podpis: 

 

Ing. Luděk Homoláč  
Jiří Souček  
Mgr. Petra Luštická  
Ing. Martin Klika  
Jaroslav Mádle  
Kamila Bednářová  
Marie Kráčmarová  
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Č.j. 288/12 
 

Zápis z 17. zasedání Zastupitelstva obce Stra čov  
konaného dne 14.8.2012 od 19:00 v zasedací místnosti OÚ Stračov. 

 
Přítomni: Ing. Luděk Homoláč, Jiří Souček, Mgr. Petra Luštická, Jaroslav Mádle, Ing. 
Martin Klika, Kamila Bednářová a Marie Kráčmarová – viz. prezence příloha č. 1  
 
Program: 

1) Volba zapisovatele a ověřovatelů zápisu 
2) Kontrola zápisu a usnesení z posledního ½ roku 
3) Rozpočtové opatření č.4 
4) Informování o průběhu výběrového řízení a realizaci dotací 
5) Ostatní  

 
 

 
1) Jednání zahájil starosta L. Homoláč, který navrhl M. Kliku jako zapisovatele, 

jako ověřovatelé zápisu Kamila Bednářová a Marie Kráčmarová. 
 
 Pro:  7              Proti: -  Zdrželi se: -  BYLO SCHVÁLENO  

 
2) Kontrola zápisu a usnesení za poslední ½ rok (2012). M. Klika přečetl zápisy a 

usnesení ze zasedání č.13 (4.2.2012) , 14 (13.3.2012) , 15 (27.4.2012), 16 
(3.7.2012). Kontrola zápisů a usnesení všemi přítomnými: 
 
BEZ PŘIPOMÍNEK 

 
3) M.Klika seznámil přítomné s Rozpočtovým opatřením č.4. Viz. příloha 

 
Pro:  7              Proti: -  Zdrželi se: -  BYLO SCHVÁLENO 
 

 
4) Informování o průběhu výběrového řízení a realizaci dotací:  

Starosta L.Homoláč seznámil přítomné s průběhem a výsledkem výběrového 
řízení viz. příloha. Nabídku předložily 4 firmy. Jedná se o zasíťování 6 
obecních parcel. Výběrové řízení vyhrála firma AZ STAVEBNÍ Heřmanův 
Městec s.r.o. s celkovou konečnou cenou 2,085.416,-Kč bez DPH. Starosta 
dále seznámil přítomné s návrhem smlouvy o dílo. Hlasování o podpisu dané 
smlouvy o dílo. 
 
Pro:  7              Proti: -  Zdrželi se: -  BYLO SCHVÁLENO 
 
Starosta L.Homoláč seznámí zastupitele s nabídkami na stavební dozor na 
výše uvedené dílo po jejich předložení do 14. dnů bude stavební dozor na 
základě těchto nabídek vybrán. 
 
Pro:  7              Proti: -  Zdrželi se: -  BYLO SCHVÁLENO 
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5) Ostatní: 
• Starosta L.Homoláč seznámil přítomné se Zápisem z dílčího 

přezkoumání hospodaření obce Stračov za rok 2012. 
 
ZASTUPITELSTVO BERE NA V ĚDOMÍ 
 

• Zastupitelstvo obce souhlasí, aby byla převedena částka 150.000,- Kč 
na účet MAS – Hradecký venkov za účelem spolufinancování 
mikroprojektů v Euroregionu Glacensis 

 
Pro:  7              Proti: -  Zdrželi se: -  BYLO SCHVÁLENO 

 
• Na Pila Klenice s.r.o. byla zaslána 2. upomínka na zaplacení 

pohledávky 29.824,-Kč. Další postup bude projednán na dalších 
zasedáních. 
 
ZASTUPITELSTVO BERE NA V ĚDOMÍ 
 

• Starosta informoval přítomné, že je zveřejněna nabídka pozemků 
určených k prodeji podle §7 zákona č.95/1999 Sb. a ve znění 
pozdějších předpisů. 
 
ZASTUPITELSTVO BERE NA V ĚDOMÍ 

 
• Starosta poděkoval všem, spolkům a jednotlivcům, kteří se podíleli na 

uspořádání akce Stračovská pouť 2012. 
• Byl odsouhlasen fin. dar každému spolku 500,-Kč. 

Pro:  7              Proti: -  Zdrželi se: -  BYLO SCHVÁLENO 
 

• Starosta poděkoval zástupcům a občanům Klenice za uspořádání a 
pozvání na společenskou akci – opékání kýty v Klenicích. 

• Starosta pochválil práci A.Sedi za uklizení lesa Klenice a zhotovení 
oplocenek. 
ZASTUPITELSTVO BERE NA V ĚDOMÍ 
 

• Starosta seznámil zastupitele s žádostí spolků LAZIO Stračov a 
Šikovné ručičky na poskytnutí zázemí (klubovny) v objektu bývalé fary 
s rekonstrukcí sociálního zázemí a topení. 
Byla odsouhlasena první investice do výše uvedeného v celkové výši 
40.000,-Kč. Za zastupitelstvo OÚ bude v této věci rozhodovat a jednat 
Ing. L.Homoláč a Ing. M.Klika. 

            Pro:  7              Proti: -  Zdrželi se: -  BYLO SCHVÁLENO 
 

• M.Klika informoval zastupitele o chystaných akcích – Dětský stanový 
tábor 7.-9.9.2012 na place ve Stračově a o přednášce o historii 18. 
pěšího pluku v místním zámku ve 2. polovině listopadu 2012. 

• J.Mádle informoval přítomné o opravě kostelních hodin (neodbíjely ve 
čtvrtek), kterou provedl osobně. 

• P. Luštická informovala přítomné o nabídkách na poskytování energií 
(plyn a elektřina) jednotlivých dodavatelů.  
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Dle nabídek vyplývá možná výrazná roční úspora na odběru zemního 
plynu. Tyto možné úspory budou projednány na RWE a ČEZ a po 
vyjádření těchto subjektů bude dále rozhodnuto o dalším postupu. 

 
Jednání bylo ukončeno ve 22:00. 
 
Zapisovatel: 
 
 
Ověřovatelé: 
 


